
Zápisnica zo zasadania Akademického senátu FSVaZ UKF Nitra.  

konaného dňa 18.6.2019 o 11,00 hod. v zasadačke  FSVaZ UKF Nitra,  

Kraskova 1, 94974 Nitra 

 

Prítomní: prezenčná listina (príloha č.1) 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Systemizácia pracovných a funkčných miest 

3. Podmienky prijímacieho konania v bakalárskom a magisterskom stupni štúdia 

pre AR 2020/21 

4. Schvaľovanie prodekanov FSVaZ 

5. Rozličné 

6. Záver 

 

AD.:1. Otvorenie  

Dňa 18.6.2019 o 11,00 hod. bolo zahájené zasadanie AS FSVaZ UKF v Nitre. Predseda 

AS PhDr. Ľubor Pilárik, PhD. privítal dekana FSVaZ UKF v Nitre doc. PhDr. Rastislava 

Rosinského, PhD., prodekanku pre vonkajšie vzťahy a rozvoj PhDr. 

Miroslavu Čerešníkovú, PhD., tajomníčku Ing. Kluvancovú a všetkých prítomných 

členov AS. Predseda AS FSVaZ UKF v Nitre predstavil program zasadnutia AS FSVaZ 

UKF v Nitre, a vyzval prítomných k doplneniu programu. Keďže nik z prítomných 

nepodal návrh na doplnenie programu zasadania, predseda AS PhDr. Ľubor Pilárik, PhD. 

požiadal o schválenie  navrhovaného programu zasadania.  

 

ZA: 10                       PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

UZNESENIE č. 33/2019: 

AS FSVaZ UKF v Nitre  schvaľuje  navrhovaný program zasadania AS FSVaZ UKF v 

Nitre.  

 

AD.:2. Systemizácia pracovných a funkčných miest 

 

Dekan FSVaZ UKF v Nitre doc. PhDr. Rastislav Rosinský, PhD. a  tajomníčka Ing. 

Kluvancová objasnili personálne zmeny na jednotlivých pracoviskách. Predseda AS 

PhDr. Ľubor Pilárik, PhD. ponúkol prítomným senátorom priestor na otázky a diskusiu a 

požiadal o schválenie  navrhovanej systemizácie pracovných a funkčných miest 

s nadobudnutím platnosti od 1.9. 2019. 

 

ZA: 10                       PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

 

 



UZNESENIE č. 34/2019: 

AS FSVaZ UKF v Nitre  schvaľuje  navrhovanú systemizáciu pracovných a funkčných 

miest FSVaZ s nadobudnutím platnosti 1.9.2019. 

 

 

AD.:3. Podmienky prijímacieho konania v bakalárskom a magisterskom stupni štúdia 

pre AR 2019/20 

 

Dekan FSVaZ UKF v Nitre doc. PhDr. Rastislav Rosinský objasnil zmeny týkajúce sa 

podmienok prijímacieho konania v bakalárskom a magisterskom stupni štúdia pre AR 

2019/20. AS diskutoval o priebehu prijímacieho konania a znižovaní počtu uchádzačov 

o štúdium. Prodekanka PhDr. Miroslava Čerešníková, PhD. navrhla zdôrazniť 

podmienky prijatia uchádzačov vo fakultnom profile a na sociálnej sieti. Predseda AS 

PhDr. Ľubor Pilárik, PhD. následne ponúkol prítomným senátorom priestor na 

pozmeňovacie návrhy a vyzval AS k hlasovaniu o schválení podmienok prijímacieho 

konania v bakalárskom stupni štúdia pre AR 2020/21. 

 

ZA: 10                       PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

UZNESENIE č. 35/2019: 

AS FSVaZ UKF v Nitre  schvaľuje  podmienky prijímacieho konania v bakalárskom 

stupni štúdia pre AR 2020/21. 

 

 

Predseda AS PhDr. Ľubor Pilárik, PhD. po následnom objasnení podmienok prijímacieho 

konania na magisterské štúdium otvoril diskusiu. Na návrh PhDr. Kataríny Vankovej, 

PhD. sformuloval PhDr. Ľubor Pilárik, PhD. pozmeňujúci návrh na úpravu bodov 

v Tabuľke 2 v študijných programoch Psychológia a Aplikovaná sociálna práca. Zmena 

sa týkala stanovenia počtu bodov z 10-15 bodov na maximálny počet 10 bodov za 

absolvovanie zahraničných výmenných pobytov. Predseda AS PhDr. Ľubor Pilárik, PhD. 

vyzval senátorov k hlasovaniu o schválení pozmeňovacieho návrhu. 

 

ZA: 10                       PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

UZNESENIE č. 36/2019: 

AS FSVaZ UKF v Nitre  schvaľuje  pozmeňovací návrh o podmienkach prijímacieho 

konania v magisterskom stupni štúdia pre AR 2020/21. 

 

 

 

 

 

 



Následne predseda AS PhDr. Ľubor Pilárik, PhD. vyzval senátorov k hlasovaniu 

o schválení samotných podmienok prijímacieho konania v magisterskom stupni štúdia 

pre AR 2020/21. 

 

ZA: 10                       PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

UZNESENIE č. 37/2019: 

AS FSVaZ UKF v Nitre  schvaľuje  podmienky prijímacieho konania v magisterskom 

stupni štúdia pre AR 2020/21. 

 

 

AD.:4. Schvaľovanie prodekanov FSVaZ 

  

Dekan doc. PhDr. Rastislav Rosinský, PhD. sa zmienil o  erudovanosti navrhovaných 

kandidátov na prodekana. Predseda AS PhDr. Ľubor Pilárik, PhD. ponúkol senátorom 

možnosť rozpravy s prítomnými prodekanmi - PhDr. Miroslavou Čerešníkovou, PhD. a 

prof. PhDr. Tomášom Sollárom, PhD. Následne vyzval prítomných k tajnému hlasovaniu 

o schválení prodekanov -  PhDr. Miroslavy Čerešníkovej, PhD.; PhDr. Dany Zrubcovej, 

PhD. a prof. PhDr. Tomáša Sollára, PhD.  na funkčné obdobie od 1.9.2019-31.8.2023 

a požiadal volebnú komisiu, aby sa ujala volebného aktu. 

 

Výsledky hlasovania o schválení prodekanky pre vonkajšie vzťahy a rozvoj  

PhDr. Miroslavy Čerešníkovej, PhD. 

ZA: 10                       PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

 

Výsledky hlasovania o schválení prodekanky pre vzdelávaciu činnosť  

PhDr. Dany Zrubcovej, PhD. 

ZA: 10                       PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

 

Výsledky hlasovania o schválení prodekana pre vedecko-výskumnú činnosť  

prof. PhDr. Tomáša Sollára, PhD.   

ZA: 10                       PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

 

UZNESENIE č. 38/2019: 

AS FSVaZ UKF v Nitre  schvaľuje  PhDr. Miroslavu Čerešníkovú, PhD.; PhDr. Danu 

Zrubcovú, PhD. a prof. PhDr. Tomáša Sollára, PhD.  ako prodekanov pre FSVaZ na 

funkčné obdobie od1.9.2019-31.8.2023. 

 

 

 



AD.:5. Rozličné 

 

Predseda AS PhDr. Ľubor Pilárik, PhD. prítomných členov AS informoval o hlavných 

bodoch zasadania kolégia dekana. Informácie sa týkali členov študentskej časti AS, a to 

Bc. Dominiky Bielikovej, ktorej členstvo v AS bude obnovené zápisom na magisterský 

stupeň štúdia. Z dôvodu odchodu Bc. Natálie Nagyovej a predpokladaného odchodu Mgr. 

Miroslavy Balážovej sa budú organizovať voľby do študentskej časti AS. Ďalším bodom 

bolo informovanie členov AS o výsledkoch hodnotenia jednotlivých katedier a pracovísk 

a udelení odmien zamestnancom. Spomínaná bola aj aktuálna téma internacionalizácie 

FSVaZ a podporenie mobilít študentov doktorandského štúdia. Poslednou informáciou 

z kolégia dekana bolo otvorenie školského roka, ktoré bude spojené s oslavami 60. 

výročia založenia univerzity. Na základe výzvy do diskusie predsedu AS PhDr. Ľubora 

Pilárika, PhD. sa otvorila téma fakultného bufetu, ktorý by mal byť obnovený od 

septembra budúceho školského roka. PhDr. Ľubor Pilárik, PhD. popísal problém 

nevyhovujúcich pracovných podmienok na 7 posch. budovy z dôvodu vysokej teploty 

v kanceláriách a výučbových miestnostiach v jarných a letných mesiacoch. Diskutované 

boli následne možnosti klimatizácie v priestoroch fakulty. 

 

AD.:6. Záver 

 

Predseda AS PhDr. Ľubor Pilárik, PhD. všetkým prítomným poďakoval za efektívny 

priebeh rokovania a zasadanie ukončil. 

 

Prílohy: 

 

Príloha č.1: Prezenčná listina 

 

V Nitre, dňa 24.06.2019 

Zapísala: Mgr. Katarína Baňasová, PhD.             

Overila: Mgr. Jana Uhláriková, PhD. 


